

LETTER NUMBER 338

1 1844-12-01
2 Monsieur le Supérieur du Pensionnat a Melle

L. st. J. M. J.

Mon cher Supérieur

J'ai reçu votre rapport avec plaisir. J'y trouve la confirmation de ce que je m'étais déjà dit sur la maison de Louvain. Je vais agir en conséquence.

Il me paraît que Mr Dubois se formera mieux à Tirlemont qu'à Melle, et comme vous n'avez pas envoyé Edmond à Tirlemont, nous ferons peut-être bien d'y envoyer Mr Dubois. Si vous êtes de cet avis, envoyez-l'y sans retard. Si vous pensez au contraire, qu'il vaut mieux le garder encore quelque temps, faites partir Edmond pour cette destination. On y attend un sujet avec impatience.

Tout à vous en N. S.

1 déc. 1844

C. G. V. C.

1 December 1844

To the Superior of the Boarding School of Melle

Praised be Jesus, Mary and Joseph

My dear Superior,

I received your report with pleasure. In it I find confirmation of what I had already been told about our house at Louvain. I will be acting on it. It seems to me that Mr Dubois will be formed better at Tirlemont than at Melle, and as you have not sent Edmond¹ to Tirlemont perhaps it would be a good idea to send Mr Dubois² there. If you agree, send him there immediately. If you do not agree, and think it better to keep him there for a while, send Edmond to Tirlemont. He is impatiently awaited.

All yours in Our Lord,

1 December 1844

C.G.V.C.

¹ Mr Edmond Lezé [137]

² No record found.